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Styrelseprotokoll Älvnäs vägförening fört: 2023-06-19 
	
Närvarande:	Ordförande:	Hans	Christiansen,	Vägfogde:	Royne	Carlsson,	Kassör:	Lars	Ekeling,	
Markfogde	Micke	Bergman	Suppleant:	Jennie	Björk		
	
Frånvarande:		
Sekreterare	My	Blomqvist	Olsberg,	Suppleant:	Anna	Leander,	Tomas	Södergren	
	
Föregående	protokoll:			
3	Kör	försiktigt-skyltar	är	kvar	att	sättas	upp.	
	
Ekonomifrågor:	
Budgeten	i	balans.	Avgifterna	från	medlemmar	komma	in.	Dock	är	det	ca	25	som	ännu	inte	har	
betalat	
	
Vägfrågor:	
NCC	gjorde	ett	mycket	bra	jobb	med	breddningen	av	Älvnäsvägen	och	förlängningen	till	Lindkvist	
hörna.	Under	en	dag	gick	inte	bussen	in	i	Älvnäs	utan	vände	vid	grustaget.	Bilister	fick	vänta	
ibland	eftersom	bara	ett	körfält	var	öppet.	Men	alla	visade	tålamod	och	när	dagen	var	till	ända	
var	vägen	som	ett	salsgolv.	Härligt,	och	alla	är	nöjda.	
Vi	ska	ta	ett	samtal	med	kommunen	om	bidrag	för	bussvägen	eftersom	vi	sköter	den	året	runt.	
Royne	skulle	också	göra	en	besiktning	ihop	med	NCC	för	att	titta	på	sprickor	runt	om	i	Älvnäs.	
	
Markfrågor:	
Anna	som	har	hand	om	fåren	i	stora	fårhagen	med	sina	och	andras	vallhundar	hoppade	plötsligt	
av	en	vecka	före	midsommar.	Ordförande	ryckte	ut	och	ring	sina	gamla	kontakter	och	blev	
hänvisad	till	ytterligare	en	uppfödare	som	tursamt	kunde	avdela	fem	tackor	och	tio	lamm	till	oss	
under	sommaren.	Micke,	Lasse	och	ordförande	kämpade	med	att	klippa	fårängen	och	dra	ny	
eltråd	runt	allt	som	behövde	lagas.	Det	var	ganska	mycket	som	var	trasigt.	
På	söndag	efter	midsommar	kommer	fåren.	Fantastiskt!	
Visst	underhållsarbete	av	lekplatsen	pågår	fortfarande.	Hjärtstartaren	som	är	på	plats	vid	
bokskåpet	har	fått	ett	solskydd.		

	
Övrigt:	
Den	nya	busskuren	vid	Lindkvist	är	under	byggnation.	
	
Nästa	möte:	1/8,	kl.	19:00,	i	kulturstallet	
	
Vid	protokollet	 	 	 	 	 Justeras:	
	
	
	
Hans	Christiansen	 	 	 	 	 Micke	Bergman	 	 	 	


